



Qatar Fencing Academy (Season 2020-2021)

Circular No: 1

Rules and Regulations:

القواعد و القوانين التنظيمية :

<p>1- All athletes (Qatari/Residents) should be registered with Qatar Fencing Academy.</p> <p>2- All athletes (Qatari/Residents) should make the monthly subscription fees at the beginning of each month. (Late payment is allowed only for one training session).</p> <p>3- Respect coaches and athletes and other staff members.</p> <p>4- Appropriate clothing is required to be worn in Training Hall. No Shorts allowed.</p> <p>5- Athletes are responsible for their own fencing equipment.</p> <p>6- Parents / guardians must enter the designated door for them and commit to sitting in the places designated for them during the training session.</p> <p>7- No Electronics (Mobile phones, iPad, etc...).</p> <p>8- No food allowed in the training hall except athletes own drinks.</p> <p>9- Always leave the training hall the way you found it, clean.</p>	<p>1- جميع اللاعبين (قطريين / مقيمين) يجب أن يكونوا مسجلين في أكاديمية قطر للمبارزة.</p> <p>2- على اللاعبين (قطريين / مقيمين) تسديد رسوم الاشتراك الشهرية في بداية الشهر. مع إعطاء فرصة تأخر للسداد حصة تدريبية واحدة فقط.</p> <p>3- احترام المدربين والرياضيين وغيرهم من العاملين.</p> <p>4- يشترط ارتداء الملابس المناسبة في قاعة التدريب (لا يسمح بالارتداء الشورت).</p> <p>5- يتحمل الرياضيون مسؤولية أدوات ومعدات المبارزة الخاصة بهم.</p> <p>6- يجب على الآباء / الأوصياء الدخول من الباب المخصص لهم و الالتزام بالجلوس في الأماكن المخصصة لهم طوال فترة التدريب.</p> <p>7- ممنوع الإلكترونيات (هواتف نقالة ، آي باد ، إلخ..).</p> <p>8- لا يسمح بتناول الطعام في صالة التدريب عدا المشروبات الخاصة باللاعبين.</p> <p>9- اترك صالة التدريب دائماً بالطريقة التي وجدتتها بها ونظيفة.</p>
---	---

Notes:

- Registration fees per annum: **100 QR. (National Team Players are exempted).**
- Monthly training fees: **200 QR.**

يعتمد